
 

 

 

Fråga till Lena Karlsson Engman, (S)-ordförande i Tekniska 

Nämnden: 

 

"Vallgraven" på nya 

Rådhustorget  

 

 
Till Umeå kommunfullmäktige 

2017-04-25 

 

 

Många upprörs, såväl partikamrater som andra umebor, över "vallgraven" 

på Rådhustorget. Ja, många har använt det drastiska ordet, eller 

alternativet "fallgraven". 

 

Den regnränna som det handlar om är extra problematisk för personer 

som är rullstolsburna eller behöver rullator. Men rännan är riskabel för 

alla som passerar den och har redan orsakat flera fallolyckor. Många med 

oss har häpnat över hur denna regnränna föreslagits och än mer över att 

den har accepteras. Den har blivit ytterligare ett upprörande exempel på 

att kommunen nonchalerar tankar på tillgänglighet och säkerhet i sina 

ombyggnadsprojekt. 

 

 

Fråga: 

 

Vad görs för att få ett jämnt ytskikt på Rådhustorget och när kommer det 

att göras? 

 

 

Gudrun Nordborg (V) 

Vänsterpartiet
 


